

6D5N


 四季假期
FS HOLIDAYS

魔幻重庆

MAGICAL CHONGQING



CHINA

 Tour Code: FS-P6CKG-1
 


洪崖洞风景区 Hongyadong Scenic Area

行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

- ◆ **李子坝轻轨穿楼** - 轻轨线路从高楼中穿过，就像一条巨龙在楼宇之间穿梭给人一种非常现代化的感觉。
- ◆ **Liziba light rail passes through the building** - You will see the light rail line passing through the high-rise buildings, like a giant dragon shuttling between the buildings, giving a very modern feeling.
- ◆ **观音桥步行街** - 含地标“我在重庆”旅拍电子照片1张，专业摄影师跟拍。
- ◆ **Guanyinqiao Pedestrian Street** - Including 1 electronic photo of the landmark "I am in Chongqing" taken by a professional photographer.
- ◆ **龙门浩老街** - 这里拥有很多清代古建筑，它们见证了重庆从一个内陆城市发展成为国际化大都市的历程。
- ◆ **Longmen Hao Old Street** - There are many ancient buildings from the Qing Dynasty here, which have witnessed the development of Chongqing from an inland city to an international metropolis.
- ◆ **长江索道** - 索道车厢四周均为透明玻璃，可供游客清晰的欣赏到山城之美，特别是晚上重庆华灯璀璨。
- ◆ **Yangtze River Cableway** - The cableway carriages are surrounded by transparent glass, allowing tourists to clearly appreciate the beauty of the mountain city, especially at night when Chongqing's lights are bright.
- ◆ **八一好吃街** - 短短百余米的街道上，汇集了重庆所有最著名的小吃美食。
- ◆ **Bayi Road Food Street** - In just over 100 meters of street, gathering all the most famous snacks and delicacies in Chongqing.


 NO SHOPPING STOP
 全程无购物站

风味餐 SPECIAL MEALS

 重庆风味, 四川小吃, 烤鱼风味, 鸳鸯火锅
 Chongqing flavor, Sichuan snacks, Grilled fish flavor,
 Yuanyang hotpot

酒店 HOTEL (全程 4★)

厦门机场酒店 或同级	x 1 晚
重庆康铂酒店 或同级	x 4 晚
Xiamen Airport Hotel or Similar	x 1N
Chongqing Campanile Hotel or Similar	x 4N



长江索道
Yangtze River Cableway



李子坝轻轨穿楼
Liziba Light Rail passes through the building



观音桥步行街
Guanyinqiao Pedestrian Street



磁器口古镇
Ciqikou Ancient Town

旅游行程表

第一天 槟城 → 厦门

膳食：- / 机上用餐

- ◆ 入住酒店

第二天 厦门 → 重庆

膳食：早餐 / 机上用餐 / 晚餐

- ◆ 李子坝轻轨穿楼（包搭乘轻轨体验1次/人）
- ◆ 李子坝轻轨穿楼观景台
- ◆ 来福士广场（地标打卡）

第三天 重庆

膳食：早餐 / 午餐 / -

- ◆ 鹅岭二厂
- ◆ 北仓文创园
- ◆ 观音桥步行街（含地标“我在重庆”旅拍电子照片1张-专业摄影师跟拍）

第四天 重庆

膳食：早餐 / 午餐 / 晚餐

- ◆ 人民大礼堂（外观）
- ◆ 龙门浩老街
- ◆ 长江索道（含单程体验）

第五天 重庆

膳食：早餐 / - / 晚餐

- ◆ 磁器口古镇
- ◆ 八一路好吃街
- ◆ 解放碑步行街
- ◆ 洪崖洞风景区（CITY WALK：从解放碑步行街一路玩到尾，步行时长约30分钟，沿途打卡：魁星楼-洪崖洞风景区）

第六天 重庆 → 中转城市 → 槟城

膳食：早餐 / 机上用餐

- ◆ 送往机场

TOUR ITINERARY

DAY 1 PENANG → XIAMEN

MEALS: - / MOB

- ◆ Check in to hotel

DAY 2 XIAMEN → CHONGQING

MEALS: Breakfast / MOB / Dinner

- ◆ Liziba Light Rail passes through the building (Includes 1 light rail ride per person)
- ◆ Liziba light rail through-building observation deck
- ◆ Raffles City (Landmark check-in)

DAY 3 CHONGQING

MEALS: Breakfast / Lunch / -

- ◆ Eling No.2 Factory
- ◆ Beicang Cultural and Creative Park
- ◆ Guanyinqiao Pedestrian Street (including 1 electronic photo of the landmark "I am in Chongqing" travel photo - taken by a professional photographer)

DAY 4 CHONGQING

MEALS: Breakfast / Lunch / Dinner

- ◆ Great Hall of the People (Outer appearance)
- ◆ Longmenhao Old Street
- ◆ Yangtze River Cableway (Including one-way experience)

DAY 5 CHONGQING

MEALS: Breakfast / - / Dinner

- ◆ Ciqikou Ancient Town
- ◆ Bayi Road Food Street
- ◆ Jiefangbei Pedestrian Street
- ◆ Hongyadong Scenic Area (City Walk from Jiefangbei Pedestrian Street to the end, the walking time is about 30 minutes, check in along the way: Kuixing Tower-Hongyadong Scenic Area)

DAY 6 CHONGQING → TRANSIT CITY → PENANG

MEALS: Breakfast / MOB

- ◆ Transfer to the airport

自费项目 / OPTIONAL TOUR

- ◆ 重庆动物园（观可爱大熊猫）+两江夜游（含游船）+铜元之光城市观景台（新地标打卡）+罗汉寺（千年古刹）=480RMB/人
Chongqing Zoo (viewing cute giant pandas) + Liangjiang Night Tour (including cruise ship) + Copper Yuanzhi Light City Observation Deck (new landmark check-in) + Luohan Temple (thousand-year-old temple) = 480RMB/person

备注 / REMARKS

- ◆ 导游讲解以中文为主 Tour commentary in Mandarin
- ◆ 此旅游配套仅适用于马来西亚国民 This tour package is applicable for Malaysians only
- ◆ 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅行保险
Tour package includes travel insurance for travelers up to 69 years old
- ◆ 三人间将额外一张单人折叠式床为准 Triple sharing room will be allotted an extra roll-in bed

TRAVEL AGENT: